



兹证明

苏州固锴电子股份有限公司

统一社会信用代码: 91320000608196080H

经营地址: 江苏省苏州市苏州高新技术产业开发区通安经济开发区通锡路 31 号 1 号楼一
楼、6 号楼一楼和三楼及 7 号楼; 江苏省苏州市苏州高新技术产业开发区通安经济开发区
华金路 200 号三楼

注册地址: 苏州市通安开发区通锡路 31 号

的信息安全管理体系适用于

二极管芯片的设计开发与制造

与苏州固锴电子股份有限公司 2018 年 12 月 24 日 E 版本的适用性声明一致

已经 NQA 根据标准

ISO/IEC 27001:2013

信息安全管理体系

审核和注册

注册要求组织必须按照上述标准保持其信息安全管理体系, 并由 NQA 进行监督。

本证书的有效性可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn) 和

SNQA 网站: www.snqa.com.cn 验证

Managing Director



015

Certificate Number

46889

Date:

17 October 2019

Valid Until:

17 October 2022

EAC Code:

19





This is to certify that the Information Security Management System of

SUZHOU GOOD-ARK ELECTRONICS CO., LTD.

Unified Social Credit Code : 91320000608196080H

Operation Address : Floor 1 of Building 1, Floor 1&3 of Building 6, Building 7, No.31, Tongxi Road, Tong'an Economic Development Zone, Suzhou High-tech Industrial Development Zone, Suzhou City, Jiangsu Province, China; Floor 3, No.200, Huajin Road, Tong'an Economic Development Zone, Suzhou High-tech Industrial Development Zone, Suzhou City, Jiangsu Province, China

Registered Address : No. 31, Tongxi Road, Tong'an Development Zone, Suzhou City, Jiangsu Province, China

applicable to

Design, development and manufacture of diode chips in accordance with the SUZHOU GOOD-ARK ELECTRONICS CO., LTD. Statement of applicability Version E dated December 24th 2018.

has been assessed and registered by NQA against the provisions of

ISO/IEC 27001:2013

Specification for information security management systems

This registration is subject to the company maintaining management system, to the above standard, which will be monitored by NQA.

The validity of this certificate may be verified on both CNCA's website(www.cnca.gov.cn) & SNQA's website: www.snqa.com.cn

Ma Wang
Managing Director



Certificate Number **46889**

Date: 17 October 2019
Valid Until: 17 October 2022
EAC Code: 19

